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Protokół 

z IV Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 stycznia 2015 r. 

Posiedzenie IV Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

 Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram IV Sesję Rady Gminy Sadlinki”. 

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: Panią Wójt, radnych, sołtysów 

oraz przybyłych mieszkańców gminy Sadlinki. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 14 radnych (nieobecny radny Kopecki 

Grzegorz), w związku z czym Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził 

prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sadlinki na 2015 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  planu pracy Komisji stałych Rady Gminy na 2015r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Sadlinki na 2015 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie diet i należności z tytułu zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Sadlinki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf obejmujących ceny i stawki opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały NR XXI/168/2013 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

19 września 2013 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług    

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (Dz. Urz. Woj. Pom. Nr 

2013, poz. 3518). 

10. Przyjęcie protokołów z obrad II i III Sesji. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy. 

O godzinie 15
40 

na posiedzenie przybył radny Grzegorz Kopecki. 

Ad. 2. 

W. Wierciński – radny – skierował pytanie do P. Wójt – czy coś wiadomo o tym placu po 

byłym tartaku? Mieszkańcy pytają, chcielibyśmy wiedzieć. 
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B. Wiącek – radny – czy w ostatnim czasie w naszej gminie a dokładnie w szkole znaleziono 

u jednego z uczniów środki odurzające? 

A. Gędłek – radna – czy byłaby możliwość zgarnięcia poboczy jezdni w Olszanicy biegnącej 

do skrzyżowania Sadlinki Nebrowo tam strasznie zalega woda. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy jest już sporządzony harmonogram zebrań 

wiejskich? Następne pytanie skierował do P. Kierownik GOPS-u – zmienia się sposób 

rozdawania żywności w gminach, jak to będzie realizowane w najbliższym czasie? 

Ad. 3. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

Ad. 4.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na 2015 r. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr IV/15/2015 w sprawie uchwalenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sadlinki na 2015 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 5.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie planu pracy Komisji 

stałych Rady Gminy na 2015 r. 

M. Zdankiewicz – radny – w planie pracy Komisji Ochrony Środowiska, Ładu i Porządku 

Publicznego na 2015 r.  w punkcie 1. zmieńmy miesiąc luty na styczeń 2015 r. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę w sprawie planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy 

na 2015 r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Ad. 6.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie uchwalenia planu 

pracy Rady Gminy Sadlinki na 2015 r. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Sadlinki na 2015 rok. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
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Ad. 7.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie diet i należności z 

tytułu zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Sadlinki. Dodał, że projekt 

tej uchwały omówiony był również na komisjach wspólnych rady gminy. Miały być dwa 

wnioski. 

M. Majsak – radna – moja propozycja jest taka, aby Przewodniczący otrzymywał 1.000 zł a 

pozostali radni  jednakowo po 400 zł miesięcznie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – miałyście przygotować uchwałę. 

A. Michalska – radna – Pani Sekretarz? 

B. Formela  - Sekretarz Gminy -  nie przygotowałam uchwały, ponieważ to miała być 

identyczna uchwała, jedynie kwoty miałyby być inne. 

M. Zdankiewicz – radny – to na jedno wyjdzie, pierwsza P. Wojtka, druga Ani Michalskiej   

a trzecia bez zmian. 

M. Majsak – radna – może wyjaśnimy wszystkim o co chodzi. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr IV/18/2015 w sprawie diet i należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Sadlinki w części dotyczącej 

kwot. 

A. Michalska – radna – to jest uchwała taka sama ale ja jestem za tym, aby Przewodniczący 

otrzymał 1.000 zł diety a W-ce Przewodniczący i radni po 400 zł. 

M. Majsak – radna – tym sposobem wygenerujemy kwotę 5.400 zł. oszczędności. 

J. Gutmański – radny – jak to wyliczyliście? 

M. Majsak – radna – chodzi mi o tę różnicę, którą wypłacimy gdybyśmy zrównali 

wszystkim radnym kwoty. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr IV/18/2015 w sprawie diet i należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Sadlinki. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – zaczniemy od głosowania odczytanej uchwały  

zaproponowanej przeze mnie, jeśli nie uzyskamy większości, to będziemy głosować dalej. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, 8 głosowało za uchwałą, 7 radnych było 

przeciwnych, w związku z czym uchwała została przyjęta większością głosów. 
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Ad. 8.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf 

obejmujących ceny i stawki opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków i zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania. 

E. Krajewska -  Wójt – proponowana stawka, to wzrost o 0,04 zł za wodę, jeśli chodzi          

o ścieki to pozostaje stara kwota, jeśli państwo będziecie chcieli wrócić do tej uchwały to za 

rok można zmienić w momencie, kiedy będziemy ogłaszali nowy przetarg. 

M. Zdankiewicz – radny – skierował pytanie do P. Kawki,  czy ma Pan urządzenie do 

wytwarzania energii elektrycznej o wielkości zakupowej? 

T. Kawka -  odpowiedział, nie. 

M. Zdankiewicz – radny – czy macie takie urządzenie jak ręczne pompy? 

T. Kawka -  nie ma takiej potrzeby, na dzień dzisiejszy nie jest to wymagane. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr IV/19/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf 

obejmujących ceny i stawki opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzenie ścieków. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, w związku      

z czym uchwała została przyjęta większością głosów. 

Ad. 9. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – przystępujemy do następnego punktu czyli 9 dot. 

zmiany uchwały. Uchwała ta była omówiona na komisjach. 

E. Krajewska -  Wójt – ta zmiana dotyczy zmiany godzin otwarcia PSZOK-u, piątki i soboty 

zostały. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – poproszę sołtysów o wywieszenie informacji                

o zmianie godzin otwarcia PSZOK-u.– na tablicach ogłoszeń. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr IV/20/2015 o zmianie uchwały Nr XXI/168/2013 

Rady Gminy Sadlinki z dnia 19 września 2013 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych odpadów          

w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (Dz. Urz. Woj. 

Pom. Nr 2013, poz. 3518). 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, w związku z czym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
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Ad. 10. 

Za przyjęciem protokołu z obrad II i III Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 15 radnych,     

w związku z tym protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 11. 

E. Krajewska -  Wójt – jeżeli chodzi o harmonogram zebrań wiejskich, to jest w trakcie 

opracowywania. Pierwsze spotkanie odbędzie się 04.02.2015 r. Ustalamy godziny zebrań i 

terminy. Jeśli chodzi o plac po tartaku, to nie wiemy jakie plany ma właściciel, to jest 

własność prywatna. Różne były pomysły ale dokładnie nie wiemy. Ja mam obawy, że ten Pan 

posieje zboże i będzie płacił podatek jak rolnik. Natomiast jeżeli chodzi o pobocza na drodze 

powiatowej w Olszanicy to wystąpimy do zarządcy drogi, zaprośmy ich na sesję i wtedy 

proszę zadawać pytania bezpośrednio. Nie ma Dyrektora Zespołu Szkół w Sadlinkach więc 

powiem – szkoła jest szkołą spokojną, ale niestety takie przypadki się zdarzają. Chcielibyśmy 

aby tego nie było ale niestety. Trzeba dodać, że jest to problem i rodziców i dzieci. 

Chciałabym aby ten temat bardziej przybliżył Dyrektor Zespołu Szkół w Sadlinkach. Czy Pan 

chce odpowiedzi na pismie? 

Bardzo nam zależało aby przywrócić pomoc z banku żywności dla osób, które mają niskie 

dochody. Mamy dobre układy na zewnątrz. Pani Kierownik GOPS-u stanęła na wysokości 

zadania. 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – faktem jest, że przepisy zostały zaostrzone. W m-cu grudniu 

2014 r., kiedy były prowadzone rozmowy na ten temat zasugerowano, że żywność z banku 

żywności można otrzymać tylko w ramach fundacji czy stowarzyszenia, które mają wpisaną 

pomoc osobom spełniającym kryterium z pomocy społecznej Problem pojawił się w małych 

gminach. Pani Wójt wystosowała oświadczenie, że nie ma takiej organizacji, jedynie GOPS.           

W chwili obecnej jest to podprogram, towar zalega a trudno go otrzymać. Jeżeli chodzi           

o kryterium to 150% kryterium dochodowego – 813 zł dla osoby samotnej. Nowością od 

grudnia 2014 r. jest to, że osoby nie korzystające muszą uzyskać skierowanie, muszą 

udokumentować sytuację finansową, to jest trudne, co pół roku aktualizuje się wywiady.      

Na początku stycznia 2015 r. otrzymaliśmy 8 t. żywności. Następna dostawa prawdopodobnie 

będzie w maju 2015 r. 

E. Krajewska -  Wójt – osoby chcące skorzystać podają różne dochody, łączą się w rodziny, 

żeby dochód był najmniejszy a przy rozdawaniu żywności inaczej. Zdarza się, że niektórzy tę 

żywność sprzedają. Intencja jest taka aby pomagać ludziom. Nie ma złotego środka. 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – w czwartek będzie 2 tura wydawania żywności dla osób, 

które jeszcze nie korzystały. Jeżeli państwo znacie takie osoby to proszę o informację. 

B. Wiącek – radny – czy jest taka lista osób potrzebujących? 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – tak, stworzyliśmy taką listę, jesteśmy w jej posiadaniu. 

B. Wiącek – radny – jak wygląda sposób informowania mieszkańców? 
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A. Kulesz – Kierownik GOPS – informacje są podawane na stronę internetową i na tablicę 

ogłoszeń w poszczególnych miejscowościach. 

Ad. 12. 

B. Wiącek – radny – wyrażam zadowolenie z powodu sporej publiczności, zmiana godziny 

obrad sesji sprzyja i chciałbym zapewnić miejsca siedzące dla mieszkańców. Druga sprawa to 

temat tabu, o którym nie mówi się w naszej gminie. 

Odczytał pismo skierowane do radnych, dyrekcji szkoły a przede wszystkim do Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Sadlinkach o następującej treści: 

„W związku z ostatnim zdarzeniem w Zespole Szkół w Sadlinkach, a mianowicie 

znalezieniem substancji odurzających u jednego z uczniów. 

Proszę kolegów i koleżanki z Rady, dyrekcję szkoły, a przede wszystkim Komisję 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii o zajęcie się problemem 

występowania narkotyków w naszej gminie. 

Problem zgłaszany wiele razy, nie podjęto żadnych konkretnych działań. I nie ukrywam, że to 

jest jeden z powodów, dlaczego się tutaj znalazłem. Sam, gdy w listopadzie, na spotkaniu 

wyborczym poruszyłem temat, jedna z obecnych tutaj osób, której nie wymienię z imienia       

i nazwiska, powiedziała, cytuję: proszę nie wymyślać, żadnych narkotyków nie ma i nie będzie 

mając taką wiedzę jak pan, to siedziałbym cicho. Nie, nie będę siedział cicho. Obiecałem to 

swoim wyborcom, rodzicom i dziadkom dzieci, uczęszczających do szkół w naszej gminie. 

To oni prosili mnie o zajęcie się tą sprawą. Ja mam dosyć patrzenia na ginących na drogach 

moich rówieśników, na niszczących sobie życie nastolatków. Potrzebujemy działań.               

A skutecznym działaniem nie jest promowanie zdrowego stylu życia poprzez organizację 

turnieju piłkarskiego z pieniędzy Komisji. Proponuję wspólne spotkanie i ustalenie planu, bo 

problem jest poważny´”. 

E. Krajewska -  Wójt – ja myślę szanowni państwo, że to nie jest problem szkoły tylko          

i wyłącznie, tylko ciężkiej pracy rodziców, szkoły. Nie oskarżajmy się tutaj, to jest problem 

ale zarazem mała skala. To rodzice nie zdają sobie sprawy jaki to jest problem. Nie szukajmy 

tutaj winnych, że szkoła jest zła, to również problem rodziców. Może spotkajcie się                  

i porozmawiajcie z komisją aby pomóc rodzicom, nauczycielom. 

B. Wiącek – radny –oczywiście, o to mi chodziło, to nie miały być słowa krytyki i prosiłbym 

o wypowiedzenie się Przewodniczącego Komisji Alkoholowej, jakie działania zostały podjęte 

w szkole. 

E. Krajewska -  Wójt – ale ja myślę aby o ten temat zapytać dyrektora szkoły a nie dzisiaj. 

Spotkajcie się państwo na komisji, to nie jest tak, że dzisiaj będziemy wywoływać do tablicy    

i proszę się rozliczyć. Komisja działa od lat i do oceny komisji byłabym ostrożna. Dzieci 

niepełnoletnie chodzą po nocach a rodzice nie wiedzą gdzie one są.  Spotkajcie się                  

i porozmawiajcie, to jest długi temat. 
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A. Michalska – radna – to jest wielki problem dot. alkoholu i narkomanii. 

Przeprowadzaliśmy ankietę, zrobiłam podsumowanie i proszę sobie wyobrazić, że 40% dzieci 

twierdzi, że spożywa alkohol za przyzwoleniem rodziców. Młodzież w ankiecie pisze 

szczerze. Większość ma przyzwolenie na picie i palenie. Kiedyś zwróciłam uwagę rodzicom  

i niestety dostałam burę od nich, zostałam zbesztana, że nie powinno mnie obchodzić co 

dzieci robią w godzinach popołudniowych poza szkołą. 

J. Piskor – radny -  zostałem wywołany, ja wiem, że radny się uaktywnił jak ma 500 zł 

miesięcznie, tu koledzy przegłosowali. To nie chodzi o moje dziecko, bo moje dziecko 

narkotyków nie używa i o mojej rodzinie tu się nie mówi. Jeżeli kolega wie o kogo chodzi, to 

powinien pomóc jako sąsiad, jako bliźni tej rodzinie czy temu uczniowi bo jest młodszy i 

może prędzej dotrze a jak będzie miał sukces to się będzie mógł pochwalić. 

T. Warpas – mieszkaniec Sadlinek – to jest bez sensu taka odpowiedź. Może zlikwidujmy 

komisję ds. rozwiązywania tych problemów. Bez sensu jest utrzymywać przewodniczącego, 

też pewnie bierze 500 zł czy 400 zł, chociaż to akurat nie jest moja sprawa ale nie można       

w ten sposób na takim forum się w ten sposób odzywać, to nie jest godne przewodniczącego. 

J. Piskor – radny -  ja nie mam prawa się odezwać na sesji? 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  Panie Janku to jest punkt wolne wnioski a ja mam 

prawo udzielić głosu mieszkańcom gminy, więc udzieliłem, głos zabrał Tomasz Warpas. 

A. Kulesz – Kierownik GOPS – jestem sekretarzem komisji rozwiązywania problemów 

alkoholowych, może poczekajmy, sprawozdanie zostanie przedstawione, to będziemy 

rozważać, co można jeszcze zrobić i faktycznie dyskusja jest jak najbardziej potrzebna, 

jestem za. Robimy naprawdę dużo, nie wszystko się udaje. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – Panie Przewodniczący, ja też jestem członkiem 

komisji alkoholowej, nie ma co się denerwować, ten pan radny chce żebyśmy robili coś 

więcej,  to co robimy, robimy dobrze ale pan radny chce, abyśmy ten  problem szerzej 

będziemy rozpatrywali. Myślę, że jest zgoda na to i o to tylko panu chodzi panie radny i te 

insynuacje prywatnie to  bez sensu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  będzie sprawozdanie, będzie się dyskusja rozwijała. 

M. Tadejewski – radny – proponuję aby na następną sesję zaprosić kogoś z Agencji 

Nieruchomości Skarbu Państwa, ludzie otrzymują pisma i nie wiedzą co mają robić, chodzi o 

łąki nadwiślańskie. 

E. Krajewska -  Wójt – poproszę o kserokopię tego pisma bo my jako związek gmin 

wiejskich chcemy złożyć protest. 

B. Filar – sołtys – przy świetlicy w Grabowie są wgłębienia, proszę to naprawić, a drugie, to 

lampa, która została zniszczona, zgłaszałem ten problem do Pana Szczerby, to było jeszcze w 

grudniu. 
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M. Majsak – radna – proszę o upublicznienie informacji o komisjach stałych przed sesjami 

aby sołtysi mieli możliwość uczestniczenia. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  dobrze, to będzie zaprotokółowane i tu P. Sekretarz  

ewentualnie się ustosunkuje i wspólnie będziemy informować sołtysów o posiedzeniach 

komisji stałych. 

D. Stojek – mieszkanka Sadlinek – proszę o informacje również w Internecie, nie na 

tablicach ogłoszeń. Mówicie państwo o uchwałach a ja nie wiem na czym to polega.  Jeśli  

jestem przy głosie, jaki środek odurzający znaleziono? 

W. Berent – Przewodniczący Rady -  tego nie wiemy, to jest w ocenie policji, sprawa jest      

w toku. 

B. Grzyb – sołtys -  proszę o podanie informacji ile będzie za wodę i kiedy rozpoczną się 

zebrania wiejskie? 

W. Berent – Przewodniczący Rady – zebrania wiejskie rozpoczną się od 04.02.2015 r.  

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinkach – chciałbym wrócić do tej uchwały, czy przetarg 

został rozstrzygnięty odnośnie obsługi wodno - kanalizacyjnej, jeśli tak, to dlaczego nie ma 

takiej informacji  na stronie na BIP, kto wygrał ten przetarg. Chciałbym również, żeby Pani 

powiedziała, kto wygrał ten przetarg i jak stawka była w pierwszej pozycji. 

E. Krajewska -  Wójt – podjęcie uchwały jest jakby rozstrzygnięciem przetargu - mówiłam o 

tym na komisjach – który został ogłoszony przez gminę. Jesteśmy związani po otwarciu 

oferty 30 dniowym terminem, którym rada podejmuje uchwałę, czy przyjmuje, czy nie. Jeżeli 

została przyjęta to oferent wygrywa ten przetarg z tego powodu, że jego propozycja zmiany 

stawki zaproponowana w specyfikacji, którą złożył jest zgodna z jego oczekiwaniami. Teraz 

możemy zgłosić tę osobę, która została wybrana.  Oferta złożona  jest jedna.  

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – to w takim bądź razie proszę Przewodniczącego 

Rady  o odczytanie początku tej uchwały na podstawie czego została podjęta ta stawka, na 

podstawie jakiego artykułu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady –odczytał podstawę prawną. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – odczytał zasady dotyczące przygotowania stawek za 

wodę – uchwała z dnia 7 czerwca 2001 r. -  dlaczego podejmujecie uchwały bez uzasadnienia, 

powinno to być ujęte w statucie ale do statutu jeszcze kiedyś wrócimy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady –  proszę zwrócić się na piśmie. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – tą uchwałę zaskarżę, co nurtuje nas mieszkańców, 

podejmujecie uchwały bez uzasadnienia, dla kogo tworzycie te uchwały? Tworzycie prawo     

a my mamy jego przestrzegać. Uzasadnienia uchwały reguluje rozporządzenie Rady 

Ministrów. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – postaramy się odnieść do pana prośby. 
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E. Krajewska -  Wójt – gmina działa na zasadzie prawa i nie może być tak, że każdy              

z mieszkańców przyjdzie i powie, że nie działamy w granicach prawa. Ja nie mogę wszystkim 

tłumaczyć. Tak było od lat. Jeśli chodzi o aspekt prawny to do dzisiaj korygujemy nasze 

błędy, jeżeli są jakieś zastrzeżenia czy niejasności. Każda uchwała wysyłana jest do 

Wojewody. Chcecie uzasadnienia, proszę bardzo. Jeżeli chodzi o aspekt prawny, to nie można 

oskarżać, że wszystko źle robimy. Bardzo bym chciała, żeby tak nie odbierano. Mieszkaniec 

może zgłaszać do radnego. Proszę zgłaszać problemy do swoich radnych. 

A. Damaziak – mieszkaniec Sadlinek – to, że ktoś mówi, ja nie mówię, że jest źle ale proszę      

o uchwały. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – poinformował o składaniu oświadczeń majątkowych 

za rok 2014 oraz o przekazaniu danych o wykształceniu niezbędnych do sprawozdania GUS. 

A. Michalska – radna – korzystając z okazji zaprosiła wszystkich chętnych na VI spotkanie 

trzech pokoleń pn.”Dzieci – Seniorom”, które odbędzie się 17 lutego 2015 r. o godzinie 13
30 

 

w Zespole Szkół w Nebrowie Wielkim. Poprosiła również o potwierdzenie przybycia. 

 

W. Berent – Przewodniczący Rady – również zachęcił do wzięcia udziału w w/w spotkaniu. 

 

Przewodniczący Rady o godz. 16
40 

zamknął IV Sesję Rady Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała 

Brygida Formela 

 

 

 

 


